



Protokoll

Närvarande vid mötet

Mats Almlöw MA, ordförande
Catarina Bergström GS, General Sekreterare
Bo Ekros BE, kassör
Carin Andersson CA, sekreterare
Jan Knejp JK, ledamot
Per Lundberg PL, ledamot
Anders Joelsson AJ, ledamot

1. Ordförande hälsar alla välkomna och mötets öppnas.

2. Dagordning

Styrelsen godkänner dagordningen med några med tillägg under övrigt.

3. Föregående mötesprotokoll, inkl. Facebook-flöde samt åtgärdslista (bil.1+bil.2)(MA)

- Föregående mötets protokoll godkänds
- Ärenden från facebook
 - Sm2 beslut per capsulam angående 5 000kr i ekonomiskt stöd till C. Vehlin för deltagande i World Game Indoor.
 - Säkerhetsfråga har drivits av MA och GS till följd av tragisk batolycka i Köpenhamn. Frågan om sjösäkerhet har därmed lyfts i flera kommuner.
 - Beslut per capsulam att SRs NOR masters representant är Jörgen Nilsson.

4. Val av ledamot att justera protokollet (MA)

PL

5. Rapport från GS (bil.3)

Rapporten gicks igenom och godkändes.

6. Ekonomi, rapporter mars 2017 (bil.4)(CB)

- Budgeten hålls.
- Transaktioner behöver förtydligas med mer information för att göra det lättare att följa ekonomin. Några konton har döpts om, GS tittar på oklarheterna.
- U23 VM budget måste ses över. Det saknas 104 000 kr för deltagarna och Baltic cup kan vi ej delta i. Beslut att FK löser genom omfördelning av medel inom ramen för budget.
- Beslut att GS rapporterar ekonomin till styrelsen mellan mötena för att undvika eftersläpningar.
- Stora utgifter på inköp av landslagskläder. Beslut att stora inköp förankras i styrelsen för att se över alternativa leverantörer.
- Dommarrådet har meddelat att inköpet av nya radioapparater ej behövs under 2017.



7. Besluts punkter/ Informationspunkter

- a. RIM 2017, (MA)
Styrelsen behöver arbeta strategiskt med idrottspolitiska frågor och inför RIM och RIF.
- b. NOR 2017. (bil.5a+b)(MA)
Diskussion huruvida NOR kan vara ett fortsatt viktigt samarbete med SR eller ej. Kan vara grund för stimulansprojekt ansökan. Gemensamt överblick för internationella tävlingar hade vart bra. Beslut att AJ representerar SR på NORs årsmöte.
- c. SM-veckan (GS)
CK och GS är med på SM veckan.
- d. EC 2022, (bil.6a-c)(MA)
Kandidaturen är avbruten på grund av svårigheter att finansiera arrangemanget.
- e. Universitets EM 2017, 2019 (MA)
11 stycken åker från Jönköping University för att titta på arrangemanget för att lära. Stor vilja från Jönköpings stad i att driva idrottsarrangemang.
- f. Anställdas uppdrag, anställningsavtal, prioritering uppgifter (bil.7a-f)(CB)
Beskriver VAD som ska göras men önskar beskrivet HUR. Malsättningen behöver bli tydligare.
- g. SPIF har lämnat in en skrivelse angående avslag av idrottslyftet 2017 (bil.8) (JK)
<http://www.svenskidrott.se/ekonomisktstod/Idrottslyftet/utgangspunkter/>
Beslut att TW och CK får i uppgift att förtydliga svaret till SPIF och ser över om informationen behöver förtydligas och kommuniceras ut.
- h. Profilkläder, representation <http://neh.com> (bil.9)(CB)
GS tar fram klädkollektion för styrelsen att köpa för en proffsigare representation.
- i. SR styrelsemötesplan 2017/18 (bil.10)(MA)
GS skickar ut förfrågan via doodle för att ha ett fysiskt möte vecka 32-33. I övrigt är planen godkänd.
- j. SR beviljats elitprojekt av RF, gäller rörelsescreening (bil.11)(CB)
Styrelsen godkänner projektet.
- k. SR förslag projektansökningar RF 2018 (bil.12)(CB)
Beslutas i samband med fysiskt möte. Se punkt i. ovan.
- l. Stimulansprojekt #Svenskrodd2020 maj 2015-maj 2017
<http://www.rodd.se/barnunga/svenskrodd2020/> (bil.13)(CB)
Förtydliga och konkretisera vad som händer. Roddklubbarerna måste få inblick



i projektet för att det ska vara legitimt.

8. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc.

- RF Idrottsbrevet (bil.14)(CB)
- RF inbjudan bakom kulisserna (bil.15)(CB)
- RF Jurist RF skiljenämnd (bil.16)(CB)
- RF mänskliga rättigheter (bil.17)(CB)
- RF Nordic International Leadership Education (bil.18)(CB)
- RF Nu får det vara nog (bil.19)(CB)
- Sto Stad (bil.20)(CB)
- Övriga frågor
 - Semester Planering
 - Redovisningsstöd 2017-2018
 - Reviderade stadgar
 - Fläktens återremiss av motion till Förbundsmötet
 - Avtalat Riksidrottsförbundet och Svenska Spel.

9. Nästa möte sm4.

- 19 juli kl. 19.00 - 21.00, telefon: 08-12410700

10. Mötets avslutande

Tidsbrist gör att punkt 8 tas på styrelsens Face Book.

Ordförande tackar för allas deltagande och avslutar mötet.

Eftermiddagen spenderades därefter i ett utvecklande Förbundsutveckling!

Vid protokollet
Carin Andersson

Justerat
Per Lundberg

Ordförande
Mats Almlöv